



東華三院黃士心幼稚園

TWGHs Wong See Sum Kindergarten



本園一直重視家長與幼兒的親子關係，希望透過不同的活動，豐富幼兒的學習經驗，更讓幼兒和家長一同共渡愉快的親子時光，本校謹訂於10月16日（星期六）舉行「親子學習嘉年華暨校園開放日」，誠邀各位家長陪同2-6歲幼兒蒞臨本校一同參與。

Our school hopes to enrich the learning of children through different activities and let them enjoy their happy moments fully. Our school has always attached great importance to the parent-child relationship. So, we invite all the parents to accompany their children aged 2-6 to our school's Open Day Party, which will be held on the 16th of October (Saturday).

活動內容：英語樂、親子遊戲、護脊健康遊戲、藝術與創意活動等

Activities: Fun Fun English, Games Booth, Straighten up Games, Steam Activities.....

開放日期：2021年10月16日（星期六）

開放時段：上午9:00 - 下午1:00

Date: 16th October, 2021 (Saturday)

Time: 9:00a.m. - 1:00p.m.

校園導覽ZOOM-ZOOM
Zoom Zoom School Tour

為了讓家長深入了解本園，現將以ZOOM形式舉行的「校園導覽ZOOM-ZOOM」，內容為介紹本園之辦學宗旨、課程特色、環境及設施、課外活動及學生支援等，導賞團分為兩段時間進行(每段時段內容相同，家長可選擇其中一段時間)：

時段(一) 2021年10月2日(星期六) 上午10:00-11:00
時段(二) 2021年10月7日(星期四) 下午3:00-4:00

如有興趣參加的家長請致電本園2348 0285報名登記，謝謝。

To facilitate parents better understanding of our school, we are alternately arranging a "Zoom Zoom School Tour". The main content of the Zoom session will include an introduction to our school's vision, features of the curriculum, etc.

Please kindly choose the session that is best suitable for you.
Session 1: 2nd October 2021 (Saturday)
Session 2: 7th October 2021 (Thursday)

If you are interested, please contact our school on 23480285 to register for the zoom tour.
Looking forward to see you! Thank you!



歡迎掃描 QR CODE 瀏覽本校網頁
Please scan the QR code to read more about our school.

